
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-124097 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid G. Mos 

Fractie D66 

Onderwerp Raadsvragen D66 Zwemkom Vooroever Andijk/Wervershoof 

Datum waarop de vraag is gesteld 21 januari 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

De Vooroever in Andijk/Wervershoof, i.c. de zwemkom aldaar is in principe een prachtig 

recreatiegebied maar het is toe aan upgrading en ontwikkeling, o.m. omdat bij mooi weer vaak 

blauwalg ontstaat en omdat het gebied aan het achteruit gaan is. 

Het is een strand- en zwemlocatie, maar wordt te weinig als zodanig benut. Door de problemen 

goed aan te pakken kan deze parel weer opgepoetst worden.   

 

In de zomer van 2018 stelden wij hierover vragen. Het antwoord was toen met name dat Het 

Recreatieschap oplossingen zag en doende was daaraan te werken. Tot op heden zien wij nog geen 

aanzetten daartoe. In het NHD van 19 januari, in een artikel waarin de dorpsraad Andijk de zaak 

nogmaals aan de orde stelt, lezen we dat de directeur van het schap nu zegt dat e.e.a. op verzoek 

van de gemeente is stilgezet.  

 

Mede op basis van gesprekken met de Dorpsraden van Andijk en Wervershoof hebben wij de 

volgende vragen: 

1.  Zijn er op dit moment al concrete plannen voor het gebied van/rondom de zwemkom? 

antwoord   

2. Zo ja, wanneer worden die bekendgemaakt en hoe wordt het participeren vanuit de 

kernen Wervershoof en Andijk georganiseerd? 

Antwoord  

3. De indruk ontstaat dat de instanties op elkaar aan het wachten zijn. Kan de stillegging 

worden bevestigd, zo ja, wat is de reden daarvan en kunt u aangeven wanneer er naar 

verwachting wel een plan zal liggen? 



 

 

Antwoord  

4. Is het uw bedoeling dat het een recreatiegebied zal blijven? Welke plannen heeft u in 

dat verband voor het herstel van de functie van de zwemkom? 

Antwoord  

 

 


